

ITFIT SAMSUNG C&T

Z Fold車用無線充電架 使用說明書

使用前說明
感謝您使用Z Fold車用無線充電架，為了安全地使用本裝置，請在使用前仔細閱讀相關使用方法及注意事項。

適用的設備
- Z Fold手機：支援無線充電及手機直放/橫放

- 三星Z Fold以外手機：支援無線充電及手機橫放

溫馨提醒：無線充電需配合支援無線充電的手機

產品特色

- 雙線圈設計
- 10W快速無線充電
- 自動緊鎖充電
- 支援Fold直向/橫向
- 冷氣出風口/儀表板安裝模式
- 多角度調節

產品資訊

產品名稱：Z Fold車用無線充電架
產品型號：ITFITPW10
產品材質：ABS、PC阻燃、矽膠、電子零件
輸入：5V≡2A/9V≡2A
輸出：5W(5V≡1A)/5W(5V≡1A)/7.5W(7.5V≡1A)/10W(9V≡1.12A)
消耗功率：0.22W
產品尺寸：131X110X47mm
產品淨重：185g±5%
使用/保存溫度：0°C~45°C
生產類別：中國
製造日期：2023.07

包裝內容物
Z Fold車用無線充電架、出風口支架夾、3M黏貼式底座、USB-C連接線、使用說明書

安裝在冷氣出風口

- 按照前頭安裝3個配件。
- 將螺帽調整到最佳狀態。(最佳狀態為鬆緊適中且可調整角度)
- 打開夾子，將車架安裝在冷氣出風口。
- 安裝完成。

溫馨提醒：建議裝置優先安裝在冷氣出風口(安裝在儀表板可能讓產品較長時間曝曬在陽光下)

安裝在儀表板

- 按照前頭安裝3個配件。
- 將螺帽調整到最佳狀態。(最佳狀態為鬆緊適中且可調整角度)
- 調整吸盤角度並排空空氣。
- 安裝完成。

安裝在冷氣出風口

- 將無線充電架和車用充電器與充電線連接。
- 放置智能手機。

請使用QC3.0/PD車用充電器，以便充電進入快速充電模式。

通電後夾子的兩側自動打開，放上智能手機，夾子自動閉合並夾緊智能手機。

3. 取下智能手機。

4. LED指示燈顯示工作狀態：

(1) 白色LED燈：待機。
(2) 藍色LED燈：充電正常。
(3) 紅色LED燈：充電異常。

常見問題

在無線充電過程中，LED指示燈變為紅色，表示充電失敗。以下情況可能會導致故障，充電緩慢、停止充電、充電位置溫度過高等故障。

- 車用充電器不符合標準。
- 充電線不符合標準。
- 手機殼太厚(建議手機殼厚度在2mm以內)。
- 手機無線充電接收位置與無線充電器線圈位置不一致。
- 手機或手機殼表面有金屬/磁鐵。
- 智能手機不支持無線充電功能。

安全提示

- 請將產品放置在遠離易燃液體、氣體或爆炸品等地方。
- 兒童可能會誤食產品或是相關零件等，請遠離兒童可取得的位置。
- 如果您需要清潔充電器，請確保其未連接電源，請勿使用劇性化學製品或清潔劑清洗機器。
- 勿用濕手或其他潮濕的身體部位碰觸裝置、電源線、插頭或是電源插座。
- 裝置包含磁鐵，磁鐵會影響15公分範圍內的植入式起搏器、心律轉整器或其他電子醫療裝置操作。若您是使用任一個醫療裝置的用戶，諮詢醫生之前請勿使用此裝置。

產品注意事項

- 請使用包裝內的線材，如使用其他配件請確認須符合安全規範。
- 請勿在溫度高於45度的環境使用。
- 請避免讓產品長時間曝曬在陽光下。
- 請勿自行拆卸或揮打產品，避免產品損害。
- 如產品破裂或變形，請立即停止使用。
- 勿跌落、強烈震動或用硬物碰撞產品，以免損害產品內部。

保固相關說明

保固期限說明：
台灣三星電子銷售之行動電話/平板等貴重禮品，憑此保證書及三星產品購買發票可享有自購買日起保固1年的服務。在以下狀況下，將無法提供免費服務：

- 產品已超出本公司所提供之保固期限。
- 因天災、蟲(菌)害、雷擊等因素所造成之損壞或故障。
- 機器本體之外其他產品(設備)所引起之故障。
- 未依照產品規格、使用手冊規定操作，造成產品異常或作業系統改變。
- 故障原因超出原廠保固範圍，例如：受潮、破損、變形，使用非該產品非原廠授權維修中心拆修或使用非原廠零件。
- 移動、運送過程中或不當放置發生之人為故障。
- 使用不符合本產品本體適用規格內之其他設備及配件所引起故障。
- 不適用的電源迴路以及電壓電流。
- 外觀及消耗性材料。

NCC低功率電波輻射性電機管理辦法聲明文

取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前述合法通信，指依電信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

限用物質含有情況標示聲明書

單元	限用物質及其化學符號					
	鉛	汞	鎘	六價鉻	多溴聯苯	多溴二苯聯
電路板	○	○	○	○	○	○
外殼	○	○	○	○	○	○
USB連接線	○	○	○	○	○	○
附件	○	○	○	○	○	○

備註：1. 本產品符合RoHS指令。2. 本產品符合REACH指令。3. 本產品符合WEEE指令。4. 本產品符合Rohs指令。5. 本產品符合RoHS指令。6. 本產品符合RoHS指令。7. 本產品符合RoHS指令。8. 本產品符合RoHS指令。9. 本產品符合RoHS指令。10. 本產品符合RoHS指令。

◎ FCC ◎ CE ◎ RoHS 2.0

台灣國際三星物產股份有限公司
地址：台北市信義區基隆路一段333號22樓2203室
電話：+886 2 2728 8500
E-mail: itfitw@samsung.com

ITFIT SAMSUNG C&T

Wireless Car Charger for Galaxy Z Fold User Manual

Before Use
Thank you for using Wireless Car Charger for Galaxy Z Fold. Before operating this product, please read the User's Manual completely and related notices.

Applicable Equipment
- Samsung Galaxy Z Fold series: suitable for vertical and horizontal placement and wireless charging.

- Samsung brand mobile phones except for Samsung Galaxy Z Fold series: applicable to horizontal placement and wireless charging.

Warm reminder : wireless charging needs to cooperate with mobile phones that support wireless charging.

Feature of Product

- Dual coil design
- 10W fast wireless charging
- Automatic lock charging
- Support Z Fold series vertical/horizontal charging
- Air conditioner vent/dashboard mount model
- Multi-angle adjustment

Product Information

Product name : Wireless Car Charger for Galaxy Z Fold
Product model : ITFITPW10
Product material : ABS、PC flame retardant, silicone, electronic parts
Input : 5V≡2A/9V≡2A
Output : 5W(5V≡1A)/5W(5V≡1A)/7.5W(7.5V≡1A)/10W(9V≡1.12A)
Power consumption : 0.22W
Product size : 131X110X47mm
Product net weight : 185g±5%
Use/storage temperature : 0°C~45°C
Country of manufacture : China
Date of manufacture : 2023.07

Contents
Wireless Car Charger for Galaxy Z Fold, Air Vent Clip, 3M Adhesive Base, 1M of USB-C Cable, User Manual

Steps to Install the Air Vent Clip

- Please install 3 accessories of Air Vent Clip.
- Adjust the nut to the best condition.(adjust the angle by the moderate tightness)
- Install the bracket clip on the air-conditioning outlet.
- Successfully and well-installed.

Warm reminder : It is recommended to install the device at the air-conditioning outlet first (installing on the dashboard may expose the product to sunlight for a long time)

Steps to Install on the Dashboard

- Please install 3 accessories of suction cup holder.
- Adjust the nut to the best condition.(adjust the angle by the moderate tightness)
- Please adjust the suction cup angle and empty the air.
- Successfully and well-installed.

How to Use Wireless Car Charger

- Connect the wireless charger and car adapter with the charging cable.
- Place your smartphone.

Please use the QC3.0/PD adapter, the two sides of the clip will automatically open after power on, so that the charging can enter the fast charging mode.

Put the smartphone on, the clip closes automatically and clamps the smartphone.

3. Remove the smartphone.

4. The LED indicator light shows the working status :

(1) White LED light : Standby state.
(2) Blue LED light : Normal charging.
(3) Red LED light : Abnormal charging.

Common Situation

During wireless charging, the LED indicator turns red, indicating charging failure. The following conditions may cause failures, such as slow charging, stop charging, and overheating of the charging location.

- The car charging head does not meet the standard.
- The charging cable does not meet the standard.
- The phone case is too thick (it is recommended that the thickness of the phone case be within 2mm).
- The position of the wireless charging receiver is inconsistent with the position of the wireless charger coil.
- There is a metal/magnet on the back of the phone or case.
- The smartphone does not support the wireless charging function.

WARNINGS

- Keep the product away from flammable or explosive objects, gas or liquid.
- Please keep the product away from infants to prevent them from eating the elements.
- Do not clean the product with strong chemicals or detergent.
- Do not touch any part of the product with wet parts of body.
- The product contains magnet which affects pacemakers and cardioverters within the range of 15cm, if you are the user of them, please do not use the product before consult the doctor.

Product Precautions

- Please use the wires in the package. If you use other accessories, please confirm that they must comply with safety regulations.
- Do not use it in an environment with a temperature higher than 45 degrees.
- Please avoid exposing the product to sunlight for a long time.
- If the product is broken or deformed, please stop using it immediately.
- Do not drop, shake strongly or hit the product with hard objects, so as not to damage the inside of the product.

Warranty Instructions

Warranty Period Description :
For VIP gifts such as mobile phones/tablets sold by Samsung Electronics Taiwan, you can enjoy a 1-year warranty from the date of purchase with this warranty and the purchase invoice of Samsung products.

The free service will not be provided in the following cases :

- The product has exceeded the warranty period provided by the company.
- Damage or failure caused by natural disasters, insect (rat) damage, lightning strikes and other factors.
- Failures caused by other products (equipment) other than the machine itself.
- Do not use correctly apply with the specification and use manual then resulting the product abnormal or operating system failure.
- The cause of the failure is beyond the scope of the original warranty, such as : damp, damaged, deformed, using a non-original authorized repair center for the product or using non-original spare parts.
- Human failure during movement, transportation or improper placement.
- Failures caused by using other equipment and accessories that do not meet the applicable specifications of the product.
- Unsuitable power circuit and voltage and current.
- Appearance and consumable materials.

Declaration Of Restricted Substances Content

Unit	Restricted substances and its chemical symbols					
	Lead (Pb)	Mercury (Hg)	Cadmium (Cd)	Hexavalent chromium (Cr(VI))	Polybrominated diphenyl ether (PBDE)	Polybrominated diphenyl ether (PBDE)
PCBA	○	○	○	○	○	○
Outfit	○	○	○	○	○	○
USB Connector	○	○	○	○	○	○
Other	○	○	○	○	○	○

備註：1. "Exceeding 0.1 wt%" and "exceeding 0.01 wt%" indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of RoHS's restriction. 2. "Not detected" indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of RoHS's restriction. 3. "○" indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

◎ FCC ◎ CE ◎ RoHS 2.0

SAMSUNG C&T TAIWAN CORPORATION
Address : 11012 Rm. 2203 22F, No.333, Keelung Rd., Sec.1 Taipei, Taiwan
TEL : +886 2 2728 8500
E-mail : itfitw@samsung.com